
Styrelsemötesprotokoll i Örvikens FolketsHus Förening. org nr 794700-2965

Plats/Tid         Örvikens Folkets Hus Måndag 26 Aug 2024 kl. 13:00
 Närvarande: Erik Wikström, Hans-Holger Ackermann, Kalle Pettersson, Hans Boman

Agenda:

1. Ordf öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes

3. Genomgång av senaste styrelsemötesprotokoll, OK

4. Vi hade besök av FolketsHus och Parker, 19 Feb. Ottiliana Rolandsson
berättade vad de kan hjälpa oss med, och vill att vi deltar i vissa av deras
möten. Vi fick en inbjudan till ett Teams-möte den 18 April, kl 08.30, vilket vi
beslutade att styrelsen träffas på vårt FH och deltar via Teams.

5. Ekonomigenomgång, kortfattad, inget speciellt har inträffat utan det fortgår
med positivt i kassan. Ca 50 tusen i kassan, vårens uthyrningar 32.300 .Vi har
110 betalande medlemmar.
.

6. Solenergi, SveaSolar har hört av sej och undrar om vi ska lägga in ansökan i
år oc.kså, vilket mötet tyckte är ett bra förslag och Hans fick OK att söka
bidrag via Boverket, kommer att ske under oktober månad.

7. Vi målade räckena ute i somras, så det ser mycket bra ut.

8. Nya Skivor under scenen beslutade vi IGEN att ta tag i höst. Vi hör med Ulf H.
och Hasse N . Dom får fria händer och vi kan hjälpa till förståss.

9. Uthyrningar såg bra ut i Vår, Motionsdansen fortgår och är välbesökta. Dom
har även ansökt om att komma tillbaka i höst. Vilket är mycket positivt.

10.  Övrigt,.
Kan vi se om vi får något bidrag för Workshop Dans, som Mimi Werner kan
hålla i för våra barn/ungdommar? Vi hör med FH och Parker, samt kommunen
om bidrag
Vi behöver köra iväg skrotet från Källaren, Hans A kollar upp det.
Målning av vindskyddsbrädorna försöker vi göra till våren

.
Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet


